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PROTOKOLL FORBUNDSSTYRETS MØTE NR.15/2023 
TINGPERIODEN 2022-2024  

DATO:   31. oktober TEAMS 

Deltakende: 

Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Camilla H. Skjelstad, Leiv Helge Kaldheim, Oddbjørn 

Kvammen, Hildegunn Bjerke, Hans Fredrik Nordhaug, Kate 

Sønstebø, Ole Morten Vassdal (vara), Julie Heiervang Johnsen 

(vara) 

Forfall: Mette Kristin Alstad Østvik, Andrea Nerbøvik Persøy, Janne 

Kongshavn Hordvik (vara) 

Administrasjonen: Guro Røen  
 

Habilitet 

I forkant av behandling av saken ble det gjort en habilitetsvurdering. Ingen innsigelser 

fremkom. 

 

SAKLISTE 
 

GS Orienterer  

  

Beslutningssaker     
Sak 90  Fordeling midler medieavtalen for klubber i Mizunoligaen  

Sak 91  Regnskapsrapport pr. 30.9  

Sak 92   Beredskapsplan seksuell trakassering, diskriminering, overgrep, vold, rasisme og 

annen uønsket atferd  

Sak 93  Høring NIFs forvaltningsordning  

Sak 94  Deltakelse kvalifisering EM senior (2024) 

Sak 95  Prosess ny langtidsplan 2024-2028  
  

Orienteringssaker  
Sak 29  Lovsaker Ekstraordinært Idrettsting 2023  

Sak 30  Nøkkeltallsrapport 2022  

Sak 31  Evaluering Klubb- og Trenerkonferansen 2023  

Sak 32  EM sittevolleyball 2025  

Sak 33   Status Norges Tour  

 

 

Godkjenning  
Godkjenning av innkalling  

Godkjenning av agenda   
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GS Orienterer  
GS orienterte kort om følgende: 
• Onboarding generalsekretær 

• Stabens oppgaver og fokus fremover 

• 3 lag videre til Em kval (ungdom gutter, junior ungdom jenter og gutter)  

• Sittevolleyball program 

• Diamantvolley aktivitet 

 

 

BESLUTNINGSSAKER  

 
Sak 90 Fordeling midler medieavtalen for klubber i Mizunoligaen   

 
Vedtak: 

 

1. Forbundsstyret vedtar at klubbene i Mizunoligaen mottar følgende midler:  
  

For sesongene 21/22, 22/23 og 23/24: Kr 10.000,- pr. lag pr sesong  

Fra sesongen 24/25: 15.000,- pr. lag   

TVN mottar 50% av beløpene (kun hjemmekamper)  

Dette utgjør en totalkostnad på kr. 520 000, hvor kr. 435 000 belastes årets 

regnskap.  

  

2. Klubbene bes om å sende inn faktura til NVBF innen 1. desember 2023 for å få 

utbetalt pengene for 21/22-23/24.  

  

3. FS forutsetter at prosjektene som settes ut av NTV gjøres allment kjent for 

klubbene slik at klubbene som er en del av medieavtalen kan søke på 

prosjektmidlene. 

  

4. Fra sesongen 2025/2026 indeksreguleres beløpet i henhold til avtalen med TV2.  

 

Enstemmig vedtatt  
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Sak 91 Regnskapsrapport pr. 30.9   

 

Vedtak 

1. Forbundsstyret tar regnskapsrapporten per 30.9 til orientering.    

 

Enstemmig vedtatt  

 

 

Sak 92 Beredskapsplan seksuell trakassering, diskriminering, overgrep, 

vold, rasisme og annen uønsket atferd   

 

Vedtak 

1. Forbundsstyret vedtar fremlagt beredskapsplan for seksuell trakassering, 

diskriminering, overgrep, vold, rasisme og annen uønsket atferd.     

2. Beredskapsplanen og FS sin behandling av denne oversendes til 

sanksjonsutvalget og domsutvalget i NVBF til orientering  

 

Enstemmig vedtatt  

 

Sak 93 Høring NIFs forvaltningsordning  

 

Vedtak 

 

1. Forbundsstyret gir fullmakt til GS og presidentskap om å ferdigstille 

endelig høringssvar til NIFs høring om Forvaltningsordningen innen 

fristen 3. november 2023.   

 

Enstemmig vedtatt  
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Sak 94 Deltakelse kvalifisering EM senior (2024)  

 

Vedtak 

 

1. Saken utsettes og behandles på eget møte 2. november 2023. 

    

Enstemmig vedtatt  

 

 

Sak 95 Prosess ny langtidsplan 2024-2028 

 

Vedtak 

1. Forbundsstyret vedtar prosess for ny langtidsplan 2024-2028 med de innspill 

som kom i saken.  

2. Det nedsettes en arbeidsgruppe for arbeidet med ny langtidsplan. 

Arbeidsgruppen består av Eirik Sørdahl og Ole Morten Vassdal fra 

forbundsstyret, samt generalsekretær og én fra Lederteamet i 

administrasjonen.   

 

Enstemmig vedtatt  

 

ORIENTERINGSSAKER  

 

Sak 29 Lovsaker Ekstraordinært Idrettsting 2023 

17. lovsaker og 5 øvrige saker var opp til behandling på Ekstraordinært Idrettsting 

(digitalt møte) 26. oktober 2023. Tilstede fra administrasjonen var Eirik Sørdahl og 

Camilla H. Skjelstad som delegater, samt GS, Guro Røen som observatør.  

 

Sak 30 Nøkkelstallrapport 2022  
Norges idrettsforbund presenterte nøkkeltallsrapporten for 2022 den 3. oktober. Rapporten 

har som mål å gi en samlet oversikt over sentrale data for norsk idrett per 31.12.2022. Det er 

7788 ordinære idrettslag og 1411 bedriftsidrettslag tilsluttet NIF. Totalt gir det 9199 idrettslag.  

 

For norsk volleyball kan man trekke frem noen funn:   
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• Utviklingen i aktive medlemmer uavhengig av alder har vært på 2.576 de siste 6 årene. 

I absolutte tall plassere dette volleyball på 13. plass blant særforbundene i perioden. 

 

• I aldersgruppen 6 til 12 år har medlemsmassen hatt en negativ utvikling og man er 

dermed blant de 15 særforbundene med størst nedgang både i prosent og absolutte 

tall.  

 

• I aldersgruppen 13 – 19 år har medlemsmassen hatt en positiv utvikling med 2482 

aktive medlemmer og dette plasserer NVBF blant de forbundene som har rekruttert 

flest ungdommer målt i absolutte tall.  

  

• NVBF har størst andel av sin medlemsmasse blant ungdom og målt mot egen 

medlemsmasse er NVBF her «best i klassen» blant særforbundene.     

 

• Kjønnsbalansen er forholdsvis jevn, men det er blitt litt flere menn som er aktive. 

 

• Kvinneandelen i styrer er noe lavere, men man har også her forholdsvis balanse med 

45,6% kvinner styrene.   

 

 

Sak 31 Evaluering Klubb- og Trenerkonferansen 2023  
128 klubbrepresentanter fra 55 klubber, 10 representanter fra forbundsstyret, samt kurslærere, 

12 spillere fra ToppVolley og administrasjonen var samlet for en helg med fokus på læring, 

inspirasjon og å bli kjent på tvers av klubber og forbund. Deltagerantallet viste en oppgang fra 

2022 da 97 klubbrepresentanter fra 39 klubber deltok. Spesielt vil administrasjonen også 

trekke frem deltagelsen bland de under 27 år som i år utgjorde 30%. Kjønnsbalansen var også 

jevn med en 50/50 fordeling. Begge de to sistnevnte er prioriterte satsningsområder i NVBF 

VIL.   

 
Generelt er tilbakemeldingene fra deltagerne gode. Variasjonen mellom felles foredrag og 

praktiske økter bidrar til å skape dynamikk i programmet. Inntrykket om at konferansen 

fremstår attraktiv begrunnes også ved at de fleste deltagerne oppgir at det er «svært 

sannsynlig» eller «sannsynlig» at de vil komme tilbake i 2024. Fra administrasjonens side er 

man fornøyd med årets gjennomføring. Konferansen som møteplass er fremdeles i 

oppbyggingsfasen, men interesse og engasjement viser at dette, ut fra administrasjonens 

ståsted, kan bli en fast møteplass for norsk volleyball i de kommende årene.    

 

 

Sak 32 EM sittevolleyball 2025  
NVBF signerte kontrakt med ParaVolleyEuropa i forbindelse med EM sittevolleyball i Italia i 

oktober.  

Status og veien videre:  

▪ NVBF v/ADM tar kontakter KUD ref. tildelingsbrev  

▪ NVBF v/ADM ser nærmere på grunnlag for budsjett, plan for markedsarbeid og 

kartlegging av utgifter/inntekter   
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▪ NVBF v/ADM ser på den videre organiseringen og avklarer roller, ansvar og 

turneringsledelse med berørte parter slik som NVBF, lokal arrangør, representanter fra 

Stavanger kommune, øvrige samarbeidspartnere.   

▪ Lande nødvendige kontrakter og milepælsplan      

  

 

Sak 33 Status Norges Tour  
Styret ble orientert om denne saken, herunder blant annet: 

▪ Avtalen med Vegard Høidalen fornyes ikke iht. beslutning des. 2022.   

▪ Det er gjennomført et evalueringsmøte med promotor Vegard Høidalen og hans 

samarbeidsklubb Oslo Sandvolleyballklubb den 10. oktober. Det er sendt ut 

referat fra møtet, og administrasjon har bedt promoter komme med sin 

evaluering av samarbeidet. Denne evalueringen vil deles med FS når den er 

tilgjengelig.   

▪ Administrasjonen evaluerte samarbeidet med promotor på et overordnet nivå; ref. 

evalueringsmøte 10. Oktober. Referat fra møtet som er delt med alle involverte 

parter ligger vedlagt saken.  At man ikke velger å forlenge samarbeidet med 

promotøren etter 10 år handler i størst grad om at man ser fremover uten 

bindinger i en ny tingperiode. Volleyballtinget gjennomføres i juni 2024 og her 

skal en ny strategi legges for de neste 4 årene, også innenfor sandvolleyball. 

Administrasjonen ser at det er som viktig at man har 100% eierskap i alle deler av 

verdikjeden i sandvolleyball, også Norges Tour. Dette slik at man står helt fritt til å 

gjøre justeringer når ny strategi skal iverksettes.  

▪ Administrasjonen jobber i disse dager med planer for Norges Tour 2024 hvor det 

ikke vil være naturlig å gjøre større endringer ettersom Tinget i 2024 vil påvirke 

prioriteringene/retningen for utviklingen av sandvolleyball.   

▪ Det legges opp en tidslinje hvor det vil bli tatt møte med arrangører og 

spillerepresentanter både for innspill og dialog om hvordan Norges Tour skal 

være fremover. Vi vil samtidig presentere Norges Tour 2024 på et overordnet nivå, 

men at konseptet ikke bestemmes 100% før FS har behandlet saken (dette legges 

det opp til på FS-møte i desember).  

▪ Administrasjonen har en ambisjon om at konseptet og kalender kan presenteres i 

desember.  

 

  

 


